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Skolebestyrelsesmøde

Den 2022 kl. 27.marts kl.17 - 19.00.

Fraværende:
John

Ordstyrer: Nadja Referat: AO

Dagsorden

Pkt. 1 kl.17.00 Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2 kl.17.05 Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH + AO)
Besøg fra Nice
Besøg fra Kongsvinger
Møde i Folkeuniversitet. Møde som opstart på Folkeuniversitetet i
Gødvadområdet.
Skolefest, forberedelser
Status medarbejdere og klasser (klassekonferencer)
Nye 0.klasser - klassestørrelser. Der er pt 49 elever i kommende 0. klasser
Der har været indbrud på skolen for ca. en uge siden. Der blev stjålet 5
computere.
Skovskole i samarbejde med Gødvad Lokalråd.

Pkt. 3
kl.17.20

Dialog forum: /D

Hvis skolebestyrelserne har mulighed for det inden mødet i Dialogforum,
anbefales det, at følgende spørgsmål og temaer drøftes:

Hvilke perspektiver og ønsker har vi til samarbejdet på tværs af skoler
og i det samlede skolevæsen?

Enighed om at samarbejde med Grauballe og Dybkærskole. Godt at
samarbejde om sammenhæng, når børnene fortsætter videre på
Dybkærskole. Forslag om fælles idrætsdag.



Hvordan har vi oplevet samarbejdet i regi af de Forpligtende
Samarbejder, som blev indført i 2016?

Samarbejdet fra 2016 handler om samarbejde mellem Grauballe,
Dybkær og Gødvadskolen. På ledelsesniveau er samarbejdet fortsat
trods det, at det ikke noget man skal. Der er fælles cykelistprøve på 4.
årgang. Drøftelse omkring fælles planlægning af motionsdagen.

Hvad tænker vi umiddelbart om at styrke samarbejdet om børn og
unge i jeres lokalområde?

Ny leder af daginstitutionerne bemærkede, at det på sigt bliver et
område med rigtig mange unge mennesker.

Vi drøftede mulighed for at tiltrække flere elever til klubben på
Dybkærskolen.

Hallen er åben for at spille bordtennis ol.

Det er essentielt, at der er voksne, som engagerer sig i tilbuddene.

Besøg af Ungdomsskolen allerede i 6. klasse.

Sofie deltager sammen med Karen-Lise.

Pkt. 4
kl.18.00

Meddelelsesbogen: / D
Et udvalg har arbejdet med en version af meddelelsesbogen.
SB drøfter mulige justeringer / nye veje man kan gå.
SB vil gerne kunne se historikken i meddelelsesbogen. Tage udgangspunkt i
den foregående, når den næste udarbejdes. Det må ikke blive et redskab, der
bliver ligegyldigt for lærerne, for så bliver det ligegyldigt for forældrene.

Pkt. 5
kl.18.20

Status skoleårets planlægning /O
● Ledelsens prioriteringer

Der vises en køreplan for skoleårets planlægning
● Teams - er kommet ud til lærere og pædagoger.
● Timetalsoversigt

Drøftelse omkring 7. lek. for 5. og 6. årgang. 7. lektion som en særlig
eftermiddag/aften er der opbakning til.
Opbakning til at bruge lektioner på Ahlhage
Husk udmelding i god med datoer - datoerne skal planlægges sammen
med resten af skoleåret og lægges i årsplanen.

Pkt. 7
kl.18.35

Økonomi: /O
Karen-Lise orienterer SB om skolens økonomi.

Pkt. 8
kl.18.45

Evt.
Drøftelse af valgfag og hvordan dette planlægges.

Deltagere til dialogmøde d. 24.4 er John og Sofie.

pkt.9 Godkendelse af referat



Næste møde 3. maj 2023


